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ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСКАЯ ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ, ФИНАНСИРОВАНИЕ 

ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВА, МЕЖДУНАРОДНОЕ ЭКОНОМИЧЕСКОЕ 

СОТРУДНИЧЕСТВО, ИНСТРУМЕНТЫ ФИНАНСИРОВАНИЯ, АГРАРНО-

ПРОМЫШЛЕННЫЙ КОМПЛЕКС, КОФЕЙНАЯ ИНДУСТРИЯ 

 

Объектом исследования является экономическое сотрудничество Китая 

и Республики Беларусь в сфере АПК.  

Предметом исследования являются финансовые аспекты 

сотрудничества Китая и Республики Беларусь в сфере АПК на примере 

кофейной индустрии.  

Целью магистерской работы является разработка механизма 

финансирования китайско-белорусского сотрудничества в кофейной 

индустрии.  

Методы исследования: монографический, сравнительный, 

аналитический, статистический.  

Исследования и разработки: изучены теоретические и методологические 

основы финансирования предпринимательской деятельности, 

проанализировано китайско-белорусское экономическое сотрудничество, 

выявлены проблемы и перспективы развития китайско-белорусского 

сотрудничества в кофейной индустрии. 

Элементы научной новизны: предложены направления повышения 

эффективности китайско-белорусского сотрудничества в кофейной 

индустрии. 

Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая значимость: 

внедрение предложенных мероприятий будет способствовать повышению 

эффективности экономического сотрудничества Китая и Республики Беларусь 

в сфере АПК.  

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетноаналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, 

а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 

методологические и методические положения и концепции сопровождаются 

ссылками на их авторов.  
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ENTREPRENEURSHIP, ENTREPRENEURSHIP FINANCING, 

INTERNATIONAL ECONOMIC COOPERATION, FINANCING 

INSTRUMENTS, AGRO-INDUSTRIAL COMPLEX, COFFEE INDUSTRY 

 

The object of the study is the economic cooperation between China and the 

Republic of Belarus in the field of agro-industrial complex. 

The subject of the study is the financial aspects of cooperation between China 

and the Republic of Belarus in the in field of agro-industrial complex on the example 

of the coffee industry. 

The purpose of the master's thesis is to develop a mechanism for financing 

Chinese-Belarusian cooperation in the coffee industry. 

Research methods: monographic, comparative, analytical, statistical. 

Research and development: the theoretical and methodological foundations of 

business financing have been studied, Chinese-Belarusian economic cooperation has 

been analyzed, problems and prospects for the development of Chinese-Belarusian 

cooperation in the coffee industry have been identified. 

Elements of scientific novelty: the directions of increasing the efficiency of 

Chinese-Belarusian cooperation in the coffee industry are proposed. 

Technical, economic, social and (or) environmental significance: the 

implementation of the proposed measures will contribute to improving the efficiency 

of economic cooperation between China and the Republic of Belarus in the field of 

agro-industrial complex. 

The author confirms that the analytical material presented in it correctly and 

objectively reflects the state of the process being studied, and all theoretical, 

methodological and methodological provisions and concepts borrowed from literary 

and other sources are accompanied by references to their authors.                                                                                                                                                   


